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 بسمه تعالی

 صورتجلسه 

خانه معدن ایران دانشجویی کمیته  

 

۱۵:۴۰  ساعت خاتمه:                         ۱۴ساعت شروع:    

۲۴/۱۰/۱۳۹۹  تاریخ جلسه:  

آنلاین و از طریق نرم افزار اسکایپ  محل تشکیل جلسه:  

مروری بر اقدامات انجام شده توسط کمیته   موضوع جلسه:

  باحث مطرح شده دردانشجویی تا امروز، بررسی و تکمیل م

 جلسه قبل و سایر موارد

 حاضرین جلسه 

 

جناب آقای مهندس محمدرضا بهرامن، سرکار خانم دکتر سحر رکنی، سرکار خانم  صالحی، جناب آقای جوانشیر، جناب آقای  

جعفرپور، جناب آقای جوی پا، جناب آقای جواد لطفی گودرزی، سرکار خانم پریسا پورمجیدی، سرکار خانم سحر میثمی،  

 سرکار خانم حنان صمدی، سرکار خانم سحر رئیس زاده  

 

 

 شرح جلسه 

 

 ... تدر کمیته دانشجویی خانه معدن ایران گذش آنچه

در ابتدای جلسه مهندس بهرامن ضمن تبریک به اعضای جدید هیات رئیسه کمیته دانشجویی خانه معدن  

ایران، به حاضرین در جلسه خوش آمد گفت و برای آنها در فعالیت ها و امور پیش رو در این کمیته آرزوی  

 .موفقیت داشت

 .تاس اهمیت نقش دانشجویان در کمیته ارتباط صنعت و دانشگاه بسیار حائز 

که شامل پیشنهادات ارائه    یصالح  مدر ادامه جلسه خلاصه ای از مطالب ارائه شده در جلسه قبل توسط خان

 . جلسه بود، ارائه گردید شده توسط اعضای هیات رئیسه کمیته دانشجویی و مصوبات آن 

به   تمناسبت انتخاب دانشجویان، نسبه ضمن تبریک ب  ،مدیر و دبیر اجرایی خانه معدن ایران  رکنی،دکتر 

 :افزود در جلسات منسجم و مرتب تاکیدکرد و  ه ی اعضانحضور جدی وفعالا
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 بسمه تعالی

 صورتجلسه 

خانه معدن ایران دانشجویی کمیته  

 

از جمله اهداف هیات مدیره خانه معدن ایران، ارتقاء نگرش مثبت به کار گروهی در فعالیت های علمی  

-  علمی ارتقاء نگرش انتقادپذیری و مطالبه گری )روحیه جستجوگر( در فعالیت های و  نپژوهش دانشجویا

 .تاس  دانشجویان  برای معدنکاری  صنعت بخش  در  پژوهشی

مسوول کمیته دانشجویی خانه معدن ایران داشتیم ضرورت حضور    جوانشیر، طبق صحبتهای قبلی که با آقای

  حداقل دو نفر از دانشجویان در هر کمیته ی تخصصی خانه معدن ایران و در نهایت تحلیل موارد کارشناسی و

  .فنی قید شده توسط نمایندگان دانشجویی در کمیته از ضروریات این کمیته در دور جدید است

رکنی پیشنهاد کرد تا مفاد تفاهم خانه معدن ایران با اتحادیه دانشجویی احیا و مورد بررسی قرار گرفته  دکتر 

  .شود

فیتهای تمامی دانشجویان و انجمن های معدن و  وی افزود باید برای راه اندازی کمیته ای منسجم تر از ظر

 .زمین شناسی در سرتاسر کشور استفاده نماییم 

هدف هیات امنا و هیات مدیره خانه معدن ایران بهره مندی از ظرفیتها و استعدادها و فکرهای خلاق شما 

 . تجوانان در راستای تعالی صنعت معدن کشور اس 

ا دانشجویی و  اردبیل از اقدامات موفقیت آمیز و شایسته خود در گرد اوری لیست اعضدر ادامه نماینده ی 

 .مات انجام گرفته در کمیته دانشجویی خانه معدن استان گفتاسایر اقد 

 .حاضرین در جلسه نسبت به معرفی خود اقدام کردند  

 . دجوانشیر مسوول کمیته دانشجویی خانه معدن ایران در خصوص معرفی نامه جهت اعضا سوال نمو

 . دطراحی و صادر می گرد یرای اعضاء کمیته دانشجوی ب دانشجویی   کمیته در  عضویت کارت  رکنی:دکتر 
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خانه معدن ایران دانشجویی کمیته  

 

 .د باشن ،۲۰۲۰در پایان مقرر گردیددانشجویان اماده حضور درکانمین

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 مصوبات 

 ردیف  موضوع مسئول اجرا/ پیگیری  مهلت

   ۱ 

   ۲ 

 



1
/3
/2
0
2
1

 

 

 

 
 

1 

 بسمه تعالی

 صورتجلسه 

خانه معدن ایران د انشجویی کمیته  

 

  ۱۵:۳۰ساعت خاتمه:                      ۱۴ساعت شروع:   

۱۸/۱۱/۱۳۹۹  تاریخ جلسه:  

بصورت مجازی در اسکایپ محل تشکیل جلسه:  

  موضوع جلسه:

 حاضرین جلسه 

 

  آرش جعفر پور -جواد لطفی -امیر حسین جوی پا-میلاد جوانشیر-جناب مهندس پیرنیا  -جناب مهندس بهرامنآقایان:  

سحر میثمی -پریسا پورمجیدی -حکیمه پیرمرادیان -سحر رئیس زاده-اعظم السادات صالح-رکنی دکترخانم خانم ها:  

 

 شرح جلسه 

 

 آنچه در کمیته دانشجویی خانه معدن ایران گذشت: 

  : مهندس بهرامن

  ک ی ه یقض نیو ا کنمیتشکر م د یداشت ی اریشرکت و هم نیکانم شگاهیکه در نما ز یتمام شما دوستان عز از

 د یآنها استفاده  کن یو از تجارب بالا د یآشنا شو یخودتان بود که با فعالان معدن ی مثبت هم برا ی ژگیو

  یی بلکه شما باذهن دانشجو د، یشو یتخصص ته یو وارد آن کم د یداشته باش  تییموضوع آشنا  کیبا د ینبا حتما

  یقانون، اگر مسائل حقوق  ته یمثال کم  یبرا د،ی کن  دایورود پ  د،یکه علاقه مند هست  یا ته یبه کم  یستیبا

  نیکسب شده در ا  اتیاز تجرب د یتوانی م د،یکه قرار گرفت ی کار  ط یو در مح نده یدر آ د، یریمعدن را فرا بگ 

ورود به   ی برا ی و ضرورت  باشد یم ی سنج ازیآلات عمدتا ن نیماش   تهی. کم د یاستفاده کن ی کار ط یدر مح ته یکم

 .برابر خواهد کرد  نیچون قطعا دانش شما را چند  د یها  شرکت کن ته ی.حتما در کمستین ته یکم

تا   د یخودتان را جست و جو کن یمسائل با علاقه   د، یکه در حال حاضر شروع کار هست انیدانشجو شما

  یبعد از چندسال مشاهده م ند،ناخودآگاهیب یرا م  ست یز ط یبه چه صورت مسائل معدن و مح ایدن د ینیبب
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خانه معدن ایران د انشجویی کمیته  

 

فرصت    کی ن یو ا د یده  م انجا یی چه استفاده ها د ی توانیتجارب م ن یو از ا د یدار  ییبالا یکه چه تجربه   د یکن

 .در خانه معدن ان یشما دانشجو یاست برا

  :ریجوانش لاد یم

  س یرئ ر،یجوانش لادی که ذکر کردند و در ادامه م ی و تجارب حاتی عرض تشکر از مهندس بهرامن بابت توض با

 :خانه معدن ذکر کرد ییدانشجو  تهیکم سه یرئ ئتیه

  ی ها نهیکه در زم میصحبت کن  یکرد که با شرکت ها و معادن  یانیشا یکمک ها ۱۳۹۹ نیکانم شگاهینما

  ته یکم  تیو عضو ی سنج ازیشرکت ها فرم اعلام ن ندگانیو... که نما ی و فراور ستیز ط یاکتشاف و مح

اشاره کرد به   مه ها داشته باشد.در ادابا ان یشتر یب یبتواند همکار تهیکردند تا کم ل یرا تکم  ییدانشجو

  ط یکه برخلاف وجود شرا یی دانشجو  تهیالخصوص کم یتک تک اعضا و عل  یبرا شگاهیامسال نما ی دستاوردها

پرشور و با   اریبس انیو حضور دانشجو ته یو هم بازخورد کم شگاهیکه در جامعه حاکم بود، هم نما  ییکرونا ژه یو

 .مواجه شد  ییاستقبال بالا

خود ذکر کرد که   یو انتقاد ها شنهادیاز تجارب و پ ر، یجوانش لاد یم  یزاده در ادامه صحبت ها سیرئ خانم

با   ی ادیز  اریبس یبا سخت ان یسال گذشته و دانشجو نیچند  ی داده شده در ط  تیکه کمتر اهم  یتنها مورد 

  ی ریکردند تداب ستباشد. و از مهندس بهرامن در خوا یم  یوز هستند ، بحث کارام ر یموضوع درگ نیا

  ی نامه از سو یمعرف ک یو با  ی بتوانند به راحت یشناس  ن یزم ی علاقه مند رشته  ان یکه دانشجو شند یند یب

 را بگذرانند   یکارآموز   ران،ی خانه معدن ا
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خانه معدن ایران د انشجویی کمیته  

 

تفاهم نامه   جادیو مهندس بهرامن خواستار ا  رانیموضوع از خانه معدن ا نیبا اشاره دوباره به ا ریجوانش لاد یم

  قاتی تحق ایو   ی ، کارورز ه ی، امر ی در بحث کارآموز  شتریمشارکت ب  ی و معادن برا ی معدن ی با شرکت ها ییها

 شد  ییو مطالعات دانشجو

از   یاد یبا تعداد ز میتوان  یبهرامن در ادامه صحبت دوستان و ارائه انتقادات دوستان ذکر کردند که م مهندس 

.بحث تفاهم نامه را خانم   نم یک  یمعرف م یتوان ی را م  ییدانشجو تهیکم  یو اعضا  م یارتباط کن جاد یشرکت ها ا

 . کنند یم ی ریگ یپ یدکتر رکن 

  کنند یم رش یاست و اکثر شرکت ها و معادن پذ  انی شود به نفع شما دانشجو یریگ یدانشگاه پ  ریاگر از س  البته

و اتفاقات   مه یچون بحث ب باشد ی م رش یکدام شرکت علاقه مند پذ  د یفهم یستیاگر بحث علاقه باشد با ی ول

  ن یاز مسئول ی که برخ شود یم جاد یمعادن و شرکت ها ا یبرا  ینیسنگ  ی ها تیو مسئول  د یآ ی م ان یناگوار به م

  ی ممکن است اتفاقات می نکن تیرا رعا ی نخواهند رفت .اگر چارچوب قانون یری خط تیمسئول  ن یبار چن ریز

 .معدن ناگوار باشد   یدانشجو هم برا  یکه هم برا  د یآ شیپ

بستر   جادی و ا  یدر بحث کارآموز ته یکم یبه اعضا یاریبا تشکر از مهندس بهرامن بابت هم ریجوانش لاد یم

باشد  ی م ه یدر دست ته  یگزارش   ۱۳۹۹  نیکانم شگاهیاعضا، در ادامه ذکر کرد از بازخورد نما ی برا ی کاراموز

را   ت یکه فرم عضو  ییشرکت ها و اعضا و خانه معدن قرار خواهد گرفت، و با افراد  اریدر اخت ی که به زود

 .کرده اند با کسب اجازه از مهندس بهرامن تماس گرفته خواهد شد  لیتکم

  تهیکم یشده و خواستار همکار ییشرکت صحبت ها نده یکت هپکو اشاره کرد که با نماادامه به شر در

 .پرداز و فعال شده است دهیا ان یدانشجو  ی معرف  ی  نهیبا شرکت هپکو، در زم ییدانشجو
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خانه معدن ایران د انشجویی کمیته  

 

که    یشرکت معدن 6۰توسط  ازیگفت: فرم اعلام ن  ۹۹نیبه گزارش از کانم یجعفرپور با اشاره مختصر آرش 

 .شده است لیتکم  یقات یو مطالعه تحق ی،کارورز یجهت بحث کارآموز  ان یخواستار ارتباط با دانشجو

 .بودند  یداد یرو ن یچن جادیسبز که معادن علاقه مند به ا یبه پروژه معدنکار ی کوتاه اشاره

  ی ازمند ینبا  یمعدن  یمعادن و شرکت ها یو استخدام از سو ی به همکار ازی مورد ن ۱۰تا 2ادامه گفت  در

  ان یدانشجو ی و خواستار معرف م یداشت ی مواد معدن یمهندس استخراج ، مهندس اکتشاف و مهندس فرآور 

 فعال به صنعت 

قدم برداشته و الان زمان   یارتباط با صنعت عال نهیدر زم  ییدانشجو ته یکم  ۹۹ن یادامه ذکر کرد در کانم در

 شود  جاد یارتباط مکمل ا نیکه ا  میکه ارتباط با دانشگاه را رقم بزن ده یآن رس 

  دهیگرد   ییدانشجو  تهیپرداز از کم دهیا انیدانشجو ی خواستار معرف درویمیدر آخر ذکر کرد که شرکت ا و

 .است

  :ریجوانش لاد یم

آن شاالله با    یکند ول د یی تواند تا ی را نم ان یصددرصد دانشجو تیصلاح تهیکم انیدانشجو  یمعرف ی  نه یزم در

  یمعدن  یها به شرکت ها نهیزم نیدر ا م یکن جاد یا یبه زود  م یکه در نظر دار  انیانشجود یبانک اطلاعات

 .کرد م یکمک خواه

  شتریب  یدر استان ها و همکار ییدانشجو یها  ته یکم جادیخود به ا یدر ادامه صحبت ها  ریجوانش لاد یم

  یها ته یکم  یراه انداز ی برا ی و نامه نگار  یریگ یاستان ها اشاره کرد و خواستار پ یی دانشجو  یها ته یکم

 .از خانه معدن شد  یانسان
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  ی م ان یما دانشجو  یکه باعث خرسند  یاستان خراسان رضو  یی دانشجو  تهیکم جادیدر ادامه با اشاره به ا و

 .م یریارتباط بگ  تهیکم ری که هرچه زودتر با دب  م یباشد ذکر کرد در نظر دار

صددرصد   ی ایگذشته امضا شده است،گفت: اح  یادامه با اشاره به تفاهم نامه با وزارت صمت که در سال ها در

داد و مکاتبات را با خانه معدن   م یخود را انجام خواه یی رسالت دانشجو  یتفاهم نامه دشوار است ول  نیا

 .م یکن  یرف را مع یانیو به وزارت صمت دانشجو  میریکمک بگ  م یداشت که بتوان میخواه

تفاهم    جادیمهندس بهرامن و ا تیشد که باعنا ییصحبت ها ۹۹نی( در کانمنویمی)ا  درویمیا ی مرکز نوآور با

رو    یو... بستر  یمعدن ی چون چالش ها یی در حوزه ها  می بتوان ، ییدانشجو  تهیو کم   رانینامه با خانه معدن ا

  نیمعدن و زم یرشته مهندس  انیدانشجو یخود دفاع کنند هم برا یها دهیاز ا  ان یکه دانشجو  می کن ایمح

چالش ها و مطرح کردن    ی و بررس   انیتوسط دانشجو یی ها م یت ل یمرتبط و تشک یرشته ها ی و هم برا یشناس 

 ... انیدانشجو  یها دهیا

  ایرو اح ه ی دارند باز اتحاد  لیدوره دوم تما ه یاتحاد ی و اعضا  انیذکر کرد که دانشجو ر یجوانش لادیادامه م در

 .شد  یشتر یب حاتیکنند که از خانم صالح خواستار توض

مجدد   ی ایدرصدد اح  هی اتحاد یاز اعضا یذکر کرد که تعداد  ر یجوانش لادیم یصالح در ادامه صبحت ها اعظم

  ران یشاالله با ارتباط با دبرا فراهم خواهم کرد که ان  نه یهستند که بنده با وزارت علوم تماس گرفته و زم 

کشور   ی دانشگاه ها ییدانشجو ی انجمن ها ه یاتحاد م یمعدن بتوان یمهندس  یعلم ی انجمن ها ی مرکز یشورا

 .م یکن  ایرو اح

مانده را با   ی باق ی ها تهی اشاره کرد و کم ی تخصص یها  تهیکم ی ها ندهینما نییدر ادامه به تع   ریجوانش لاد یم

 .کردند  ن ییدوستان تع یهمکار
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 .و اعظم صالح انتخاب شدند  ریجوانش لادیم  بیطلا به ترت تهیو کم ی حقوق ته یکم ندگانینما

  شتریب یشد و خواستار همکار یی دانشجو  تهیبه اهداف کم دنیدر ادامه خواستار سرعت بخش  ریجوانش لاد یم

آلات   نینانو ،حمل و نقل و ماش  ته یاعضا در گروه واتساپ علاوه بر جلسات ماهانه شد و در ادامه ذکر کرد کم

 .ها شوند  تهینده کمیتا بتوانند نما  شودیکه تخصص دارند صحبت م  یانیو دانشجو  یر یبا عضوگ

 : جعفرپور آرش 

جلسه   نیط صنعت با دانشگاه که اارتبا ته یدرخواست کرد که در جلسه کم  سهیرئ  ئتیه ی تمام اعضا از

 . شرکت کنند  شودیبرگزار م  ۹۹.۱۱.2۵در مورخ  باشد یمختص دانشگاه زنجان م

کشور،   یشناس  نیمعدن و زم  یمهندس  ان یدانشجو ی بانک اطلاعات جادیراه ا نیداد که بهتر  شنهادیادامه پ ودر 

 .میمختلف باش   یدر سال ها  یانجمن علم ریبد  یکه از آنها خواستار معرف باشد یرشته ها م  رگروهیارتباط با مد 

 : یدکتر سحر رکن خانم

نفر شرکت کند و   کیفقط  تهیشرکت در جلسات کم  ی ذکر کردند که حتما برا یتخصص  ی ها تهیمورد کم در

 .اعلام کند  ه یرا به بق ی خروج ته یکم ندهینما

با انجمن   ییتفاهم نامه ها  تواند یم شتر یب یهمکار ی برا  ییدانشجو ته یدر ادامه ذکر کرد کم  یدکتر رکن خانم

با   یی دانشجو  تهیامضا شده خانه معدن و کم یکشور امضا کند و در ادامه به تفاهم نامه  ی دانشگاه ها یها

 .ن تفاهم نامه شد یا یایاشاره کرد و خواستار اح یشناس  نی انجمن زم ر یدب ی دکتر قربان

  ریبا مد   یارتباط نک یو ل ی با موضوع معرف یگزارش   هی استار تهاعضا خو یجلسه از تمام انیدر پا  ریجوانش لاد یم

هستند،شد و ذکر کرد   سه یرئ ئت یکه اعضا ه ییدانشگاه ها  یشناس  نیمعدن و زم یمهندس  ی گروه رشته ها

 .م یرا کامل کن یبانک اطلاعات  نیا یو به زود  ندهیدر آ  میتا بتوان م یکنیشروع م نیچن ن یدر حال حاضر ا
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 پیشنهادات مطرح شده در جلسه:

 ایجاد تفاهم نامه هایی با انجمن های علمی مهندسی معدن و زمین شناسی کل کشور  .1

احیای دوباره ی تفاهم نامه ی امضا شده خانه معدن و کمیته دانشجویی با دکتر قربانی دبیر انجمن    .2

 زمین شناسی

و مشارکت بیشتر شرکت ها و کارخانه ها و معادن در بحث کارآموزی ، امریه  ایجاد تفاهم نامه هایی    .3

 و مطالعات و تحقیقات دانشجویی 

 

 

 

 

  

 مصوبات 

 ردیف  موضوع مسئول اجرا/ پیگیری  مهلت

۹۹بهمن    2۵تا   اعضا   یتمام  تهیه گزارشی با موضوع معرفی و لینک ارتباطی با مدیر گروه رشته   

دانشگاه های کشور   های مهندسی معدن و زمین شناسی  

۱ 

طلا  ته یکم  ندهینما  نییتع اعظم صالح   ۲ 

ر ی جوانش  لادیم  یحقوق  ته یکم  ندهینما  نییتع   ۳ 

تا اواسط هفته 

ی جار   

تهیکم  یو اشتراک با اعضا   شگاهیگزارش از بازخورد نما  یآماده ساز  آرش جعفرپور   ۴ 

یسرکار خانم دکتر رکن    یو معادن برا   یمعدن  یتفاهم نامه با شرکت ها  جادیبحث ا  یریگیپ 

 سهیرئ  ئتیه  یشناس  نیزم  انیدانشجو  یبرا  یبستر کارآموز   جادیا

ییدانشجو  تهیکم  

۵ 

 


